
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 17. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 673
Ministeren bedes oplyse, om man fra dansk side på noget tidspunkt har un-
dersøgt, om det svenske firma Astra (AZ) havde overtrådt lovgivningen og
kunne retsforfølges, eller om man alene har konstateret, at virksomheden har
udbetalt økonomisk støtte til thalidomid-skadede? Der henvises til var på SUU
alm. del – spm. 454.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
SUU Alm.del  Spørgsmål 673
Offentligt


